
Dariusz Wencepel
Radny Rady Miasta Tychy

Interpelacj a

Tychy, 26.05.201lr.

Przewodniczacy
Rady Miasta
Tychy

Na podstawie § 12 ust.3 Regulaminu obrad Rady Miasta Tychy zglaszam
interpelacje w sprawie:

Nie udzielenia odpowiedzi na interpelacje dot. konsultacji spolecznych
zwiazanych z projektowana budowa tzw. laczników drogowych Czulów-Makolowiec.

Z wielkim zalem przyjmuje tresc odpowiedzi na kolejna moja interpelacje, która
kierowalem do Pana Prezydenta Miasta Tychy. Jestem szczerze przekonany iz Zastepca
Prezydenta Miasta Tychy majac trzy tygodnie na udzielenie odpowiedzi, w celu poprawy
jakosci wspólpracy pomiedzy Radnym a Urzedem Miasta, z pewnoscia mógl skorzystac z
pomocy ogólnodostepnego telefonu i numeru kontaktowego do mojej skromnej osoby, bedacy
w dyspozycji Wydzialu Obslugi Rady Miasta Tychy w celu poinformowania mnie o swej
potrzebie obcowania z drukowana wersja interpelacji. Takiego telefonu jednak nie
otrzymalem, choc znam sytuacje z poprzednich kadencji, gdzie takie telefony byly
wykonywane, postanowilem wiec raz jeszcze zlozyc interpelacje, która przysporzyla tyle
problemów z odczytaniem, pomimo iz na poprzednia interpelacje pisana odrecznie przeze
mnie na sesji Pan Zastepca Prezydenta dr Michal Gramatyka odpowiedzi mi udzielil.

Ponizej przedstawiam tresc interpelacji z 28 kwietnia 2011 w sprawie konsultacji
spolecznych zwiazanych z budowa laczników drogowych Czulów-Makolowiec:

"Interpelacje kieruje do Prezydenta Miasta Tychy i od niego oczekuje odpowiedzi,
której mi nie udzielil na ostatnia interpelacje (z dnia 31.03.2011) dotyczaca zapewnien
przedwyborczych o przeprowadzeniu konsultacji badz serii spotkan z mieszkancami.

Prosze o wyjasnienie jakie spotkanie mialo miejsce w 2010 roku przed wyborami
samorzadowymi o którym w odpowiedzi na moja interpelacje do Pana Prezydenta pisze
Pracownia Planowania przestrzennego. Zapewne spotkan w Urzedzie Miasta w ciagu roku
jest kilkaset, oswiadczanie iz bylo jakies spotkanie jest nieuprawnione i niezgodne z
interesem spolecznym osób zainteresowanym takim spotkaniem w którym wzialby udzial Pan
Prezydent Miasta Tychy mgr inz. Andrzej Dziuba. Licze na rzetelna odpowiedz Pana
Prezydenta, z uwagi na to: iz zarówno moja interpelacja jak i Panska odpowiedz jest
dokumentem publicznie dostepnym i kazdy mieszkaniec zainteresowany tym problemem
takze sledzi forme odpowiedzi odbiegajaca w poprzednich interpelacjach od sensu zadanego
pytania."

W celu dalszej poprawy jakosci udzielanych odpowiedzi, przytocze równiez tresc
moj ej interpelacj i z dnia 31.03.2011 r. na która to równiez nie otrzymalem rzetelnej
odpowiedzi:

"W sprawie odpowiedzi na moja interpelacje z dnia 24 luty 2011r. dotyczaca
planowanej budowy tzw. Laczników drogowych Makolowiec - Czulów. Nie satysfakcjonuje
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mnie ta odpowiedz, gdyz nie otrzymalem odpowiedzi na temat konsultacji spolecznych bez
których nie moze sie odbyc tak powazna inwestycja. Nadmieniam ze takie obietnice byly
skladane mieszkancom przed wyborami. Pozwole sobie przytoczyc slowa ze strony:

http://www.andrzejdziuba.pllopinie-i-stanowiska/list-do-mieszkancow-makolowca,2,2,63,5,63#

" Jakie zatem rozwiazanie mozemy zaproponowac? Otóz planisci sa zainteresowani
"krótkimi polaczeniami" Makolowca z Czulowem. Zalozenia takiej koncepcji zostaly
przedyskutowane w czasie posiedzen Komisji Inicjatyw Lokalnych. Ze wzgledu jednak na
istotne róznice w podejsciu do niej (radni reprezentujacy Panstwa zebrali po kilkaset
podpisów "za" i "przeciw" polaczeniom), zdecydowalismy sie odlozyc prace nad tymi
rozwiazaniami do przyszlego roku. Zalezy nam, aby byly one wynikiem polaczenia Panstwa
pomyslów, wymagan z praca planistów - dlatego postanowilismy zorganizowac w Panstwa
dzielnicy serie spotkan, w czasie których chcielibysmy wspólnie z Panstwem
przeanalizowac mozliwosci polaczenia dzielnic."

28 marca br. na posiedzenie Komisji Inicjatyw Lokalnych przyszla grupa osób
reprezentujaca mieszkanców Czulowa i Makolowca, niestety nie mogli oni swobodnie sie
wypowiedziec w swojej sprawie, co nie najlepiej swiadczy o dialogu spolecznym Urzedu
Miasta z mieszkancami."

Reasumujac powyzsze oczekuje rzetelnej odpowiedzi na nastepujace pytania:

1. Jakie spotkanie dotyczace polaczen drogowych pomiedzy dzielnicami Czulów i
Makolowiec odbylo sie w Urzedzie Miasta Tychy w 2010 r. jeszcze przed wyborami
samorzadowymi, kto o nim wiedzial? kiedy bylo podane do publicznej wiadomosci iz
cos takiego ma miec miejsce? kto reprezentowal mieszkanców? oraz gdzie znajduje
sie protokól z tego spotkania? Na które powoluje sie PPPiA.

2. Kiedy odbedzie sie ta "seria spotkan" o której byli zapewniani mieszkancy przez Pana
Prezydenta w tzw. Liscie do Mieszkanców Makolowca, przed wyborami
samorzadowymi w 2010r., po spotkaniu Pana Zastepcy dr Michala Gramatyki z grupa
osób protestujacych przeciwko planom poprowadzenie drogi dwujezdniowej
pomiedzy Makolowcem a terenami lesnymi.

3. Na podstawie jakiego dokumentu Pracownia Planowania Przestrzennego i
Architektury pismem PPPiA.0057/294/11 udziela odpowiedzi na pismo znak:
DUR.0016.3.2011.KILiLP z dnia 12 kwietnia, w którym ponownie informuje iz w.w.
spotkanie mieszkanców odbylo sie w 20 lOr., a sprawa osobiscie zajmowal sie
Zastepca Prezydenta Miasta Tychy ds. Gospodarki Przestrzennej, dr Michal
Gramatyka.

4. Kiedy odbeda sie konsultacje spoleczne w sprawie budowy przedmiotowych
laczników, obiecane na Komisjach Inicjatyw Lokalnych i Ladu Przestrzennego
08.12.2009r. oraz 25.01.20IOr., a przytoczone na posiedzeniu tejze Komisji 28 marca
2011 przez jednego z Radnych, co mozna z reszta przeczytac w protokole z tejze
komisji.
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